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The United States is the Country of Honor at the International Comics Festival 

FIBDA 2019 

 

The American Embassy in Algiers is proud to announce that the United States is the 

country of honor at the Algiers International Comics Festival - FIBDA 2019.  Come visit 

us at Esplanade Riadh El Feth on October 1- 5 and experience a variety of programs and 

activities.   

 

Fourteen American award-winning illustrators, graphic novelists, and educators 

representing the most renowned comics’ publishers — including DC Comics, Marvel, 

and more, will participate this year.  They have worked on projects like, “Batman,” 

“Captain America,” “The Black Panther,” and “Iron Man.”   

 

During the festival, they will conduct workshops, participate in panel discussions, and 

share their experiences with artists and students.  They will also highlight the critical role 

of creative expression and artistic entrepreneurship play in fostering economic 

development.   

 

Our participation this year highlights the U.S. Government's continued commitment to 

strengthening U.S.-Algerian cooperation, fostering dialogue, and promoting mutual 

understanding between our two peoples. 

 

To learn more the event and get updates, follow us on Facebook and Instagram:  

@USEmbassyAlgiers 
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 سفارة الولايات المتحدة الأمريكية

  الجزائر

 

2019سبتمبر  17 بيان صحفي  

AlgiersPress@state.gov للإتصال 

 

 

2019فيبدا   -الدولي للشريط المرسوم  الولايات المتحدة ضيف شرف المهرجان    
 

يسر سفارة الولايات المتحدة بالجزائر أن تعلن أن الولايات المتحدة الأمريكية هي ضيف شرف المهرجان الدولي للشريط 

الأنشطة . زورونا بساحة رياض الفتح و اكتشفوا العديد من 2019اكتوبر 5إلى  1"فيبدا" الذي ستحتضنه الجزائر من المرسوم

 و البرامج.

 

 و DC Comicsرسامًا للقصص المصورة و أساتذة يمثلون أشهر دور النشر مثل سيشارك في طبعة هذه السنة أربعة عشر 

Marvel الرجل الحديدي" و "الفهد الاسود ين برزت أعمالهم في "باتمان و "كابتن أمريكا" وذوال"." 

 

فنانين وطلاب  نقاش وتبادل الخبرات مع بتنظيم ورشات عمل والمشاركة في حلقاتخلال المهرجان سيقوم الفنانون  

جزائريين.  كما سيسلطون الضوء على الدور الحاسم الذي يلعبه التعبير الإبداعي وريادة الأعمال الفنية في تعزيز التنمية 

  .الاقتصادية

 

قات الثنائية بين الجزائر والولايات المتحدة  وتعزيز الحوار و العلا رقيةإن هذه المشاركة تبرز التزام الحكومة الأمريكية بت

 .التفاهم المتبادل  بين شعبينا

 

  USEmbassyAlgiers@ :الفايسبوك و الانستغرامتابعونا على و معلومات أخرى لمعرفة المزيد حول التظاهرة 
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